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ةنبذة عن الشرك

المملكة تُعد شركة القدس الكُبرىٰ للمقاولات من الشركات الرائدة في قطاع المقاولات ب

ميلادي ، ومنذ 2009هجري الموافق 1428تأسست الشركة عام . العربية السعودية

د، مرتكزة انطلاقتها عملت على بناء سمعة قوية كمقاول موثوق في مجالات البناء والتشيي

.على أسس الجودة، الالتزام، والابتكار

ة والبنية تمتلك الشركة خبرة واسعة في تنفيذ المشاريع السكنية والتجارية والصناعي

.كةالتحتية، مما يجعلها شريكًا استراتيجيًا في تطوير البنية العمرانية بالممل

About Company

Al-Quds Al-Kubra Contracting Company is one of the leading construction

companies in the Kingdom of Saudi Arabia. Established in 1428 AH (2009 AD), the

company has built a solid reputation as a trusted contractor in the construction and

building sector, based on quality, commitment, and innovation.

With extensive experience in residential, commercial, industrial, and infrastructure

projects, the company has become a strategic partner in the development of the

Kingdom’s urban landscape.
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ارؤيتن
اء نسعى للحفاظ على تصنيفنا كشركة رائدة في مجال البن

وق والتشييد داخل المملكة، من خلال تقديم خدمات متميزة تف

.هاتوقعات عملائنا وتساهم في تطوير المجتمعات التي نخدم

Our Vision:

We aim to maintain our position as a leading construction company in the

Kingdom by delivering exceptional services that exceed client expectations and

contribute to the development of the communities we serve.

ارسالتن
ام نلتزم بتقديم حلول بناء متكاملة وذات جودة عالية، مع احتر

ملائنا المواعيد والميزانيات، وبناء شراكات متينة ومستدامة مع ع

.وشركائنا في النجاح

Our Mission:

Our mission is to provide innovative, high-quality construction solutions while

adhering to schedules and budgets, and to build strong, long-term

partnerships with our clients and stakeholders.
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قيمن

احنا نحن في شركة القدس الكُبرىٰ للمقاولات نؤمن أن نجا

ها في يستند إلى منظومة من القيم الأساسية التي نلتزم ب

:جميع مشاريعنا، وتشمل

Our Values
At Al-Quds Al-Kubra Contracting Company, we believe that our success is driven

by a set of core values that guide every project we undertake, including:
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.داقية والثقةنعتبر الالتزام بالتعاقدات والاتفاقيات أمرًا أساسيًا لبناء علاقات قائمة على المص: المسؤولية•

.نثق بقدرات فريقنا في مواجهة أصعب التحديات وتحقيق النجاح: الثقة•

.نلتزم بتطبيق أعلى المواصفات والمعايير الفنية في جميع مراحل التنفيذ: الجودة•

.نولي أهمية كبيرة لعامل الوقت ونحرص على تسليم المشاريع في المواعيد المحددة: الوقت•

.نتبنى أحدث التقنيات والحلول العصرية لمواكبة تطورات قطاع البناء: الابتكار•

.نؤمن ببناء شراكات متينة ومستدامة مع عملائنا وشركائنا: الشراكة•

.نركز على التوسع وتنويع خدماتنا بما يعزز استدامة أعمالنا ونجاحنا المستقبلي: النمو•

• Responsibility: Fulfilling contracts and agreements as the foundation of credibility and trust.

• Trust: Confidence in our team’s ability to overcome challenges and achieve success.

• Quality: Commitment to the highest technical standards throughout every stage of execution.

• Time: Valuing deadlines and ensuring projects are delivered on schedule.

• Innovation: Adopting the latest technologies and modern solutions in the construction sector.

• Partnership: Building strong and sustainable relationships with our clients and stakeholders.

• Growth: Focusing on expansion and diversification to ensure sustainable business success.
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يةمميزاتنا التنافس

Our Competitive Advantages
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تقديم حلول متكاملة في المقاولات•

فريق هندسي وفني بخبرات عالية•

الالتزام بالجودة والمواصفات الفنية•

تسليم المشاريع في الوقت المحدد•

قدةالقدرة على تنفيذ المشاريع الكبرى والمع•

ذاستخدام أحدث التقنيات وأساليب التنفي•

• Providing integrated contracting solutions

• Highly skilled engineering and technical team

• Commitment to quality and technical standards

• On-time project delivery

• Capability to handle large and complex projects

• Utilizing modern technologies and advanced methods
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أعمالنا

Our Services
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البنية التحتية•

الأعمال الإنشائية•

الأعمال الكهربائية•

الأعمال الميكانيكية•

أعمال الديكور والتشطيبات•

• Infrastructure Works

• Construction Works

• Electrical Works

• Mechanical Works

• Finishing & Decoration Works
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لمنطلق تولي تعُتبر مشاريع البنية التحتية من الركائز الأساسية للتنمية المستدامة، ومن هذا ا

.كاملةشركة القدس الكُبرىٰ للمقاولات اهتمامًا خاصًا بتنفيذ أعمال البنية التحتية المت

كهرباء تشمل خدماتنا في هذا المجال شبكات الطرق، شبكات المياه والصرف الصحي، شبكات ال

.والاتصالات، بالإضافة إلى أعمال الحفر والردم وتسوية الأراضي

يذ مشاريع نلتزم باستخدام أحدث التقنيات الهندسية وتطبيق أعلى معايير الجودة لضمان تنف

.اديالبنية التحتية بكفاءة عالية، مما يسهم في دعم مسيرة التطوير العمراني والاقتص

Infrastructure projects are a cornerstone of sustainable development. At Al-Quds Al-Kubra

Contracting Company, we place special focus on delivering comprehensive infrastructure

works.

Our services include road construction, water supply and drainage systems, electrical and

telecommunication networks, as well as excavation, backfilling, and land leveling.

We are committed to applying advanced engineering techniques and adhering to the

highest quality standards to ensure efficient delivery of infrastructure projects that support

urban and economic growth.
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وتجهيز تشمل الأعمال الإنشائية جميع المراحل الأساسية للمشروع ابتداءً من أعمال الحفر

بمختلف الموقع، مرورًا بتنفيذ الأساسات والهياكل الخرسانية، وصولاً إلى إنشاء المباني

ولي أهمية نحن في شركة القدس الكبُرىٰ للمقاولات ن(. صناعية–تجارية –سكنية )أنواعها 

انة المبنى كبرى لاستخدام مواد عالية الجودة واتباع المعايير الهندسية العالمية، لضمان مت

لمخططات كما نحرص على الدقة في التنفيذ ومطابقة الأعمال ل. وسلامته على المدى الطويل

.والمواصفات المعتمدة

Our construction services cover all fundamental stages of a project, starting from

site preparation and excavation, to the execution of foundations and structural

concrete works, and up to the construction of residential, commercial, and industrial

buildings. At Al-Quds Al-Kubra Contracting, we prioritize using high-quality materials

and adhering to international engineering standards to ensure long-term durability

and safety. We also focus on precision in execution and compliance with approved

plans and specifications.
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ةالأعمال الكهربائي

ا، ابتداءً من تتولى شركة القدس الكبُرىٰ للمقاولات تنفيذ الأعمال الكهربائية بكافة أنواعه

وزيع، شبكات الكهرباء الداخلية والخارجية، وصولاً إلى أنظمة الإنارة الحديثة، ولوحات الت

.وأنظمة التحكم

ع كما تشمل خدماتنا تركيب أنظمة الطاقة الاحتياطية لضمان استمرارية التشغيل، م

ربائية نحن نحرص على تقديم حلول كه. الالتزام الكامل بمعايير السلامة والجودة العالمية

.متكاملة تواكب احتياجات المشاريع السكنية والتجارية والصناعية بكفاءة عالية

Al-Quds Al-Kubra Contracting Company delivers comprehensive electrical services,

ranging from internal and external power networks to modern lighting systems,

distribution panels, and control systems.

Our scope also covers the installation of backup power systems to ensure continuous

operation, with full compliance to international safety and quality standards. We

provide integrated electrical solutions tailored to meet the needs of residential,

commercial, and industrial projects with the highest efficiency.
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يةالأعمال الميكانيك

أعمال تشمل خدماتنا في الأعمال الميكانيكية تنفيذ شبكات المياه والصرف الصحي  و

.التكييف والتهوية، إضافةً إلى أنظمة مكافحة الحريق 

ستخدام نحرص على تنفيذ هذه الأعمال وفقًا لأحدث المواصفات والمعايير العالمية، وبا

كما نراعي التكامل التام مع . معدات وخامات عالية الجودة تضمن الكفاءة والسلامة

.باقي التخصصات الهندسية لضمان جودة وأداء متكامل للمشروع

Our mechanical services cover the installation of plumbing systems (water supply

and drainage), HVAC systems (heating, ventilation, and air conditioning), and fire-

fighting systems.

We strictly follow international standards and use high-quality equipment and

materials to ensure efficiency and safety. All mechanical works are carefully

integrated with other engineering disciplines to guarantee seamless project

delivery and long-term reliabilit

WWW.GJC.COM.SA
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شبكات تشمل أعمال السباكة تنفيذ شبكات المياه الباردة والساخنة، خطوط الصرف الصحي، و

نحرص . ةالتصريف، بالإضافة إلى تركيب الخزانات الأرضية والعلوية وربطها بالأجهزة الصحي

سهولة على استخدام أنابيب وخامات عالية الجودة، مع تطبيق معايير دقيقة لضمان الكفاءة و

.الصيانة

Plumbing works include the installation of cold and hot water networks, sewage lines,

and drainage systems, as well as underground and overhead tanks connected to

sanitary fixtures. We use high-quality pipes and materials while applying precise

standards to ensure efficiency and easy maintenance.

Plumbing السباكة
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زأة، بما نقدم خدمات متكاملة في تصميم وتنفيذ أنظمة التكييف والتهوية المركزية والمج

ات كما نعتمد حلولاً موفرة للطاقة باستخدام تقني. يضمن الراحة الحرارية ونقاء الهواء

ارية حديثة لتحقيق أعلى كفاءة تشغيلية، مع مراعاة متطلبات المباني السكنية والتج

.والصناعية

We provide integrated design and installation of central and split HVAC systems,

ensuring thermal comfort and clean air. Our solutions focus on energy efficiency

through modern technologies, meeting the requirements of residential, commercial, and

industrial facilities.

HVACوالتهويةالتكييف
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ذار مبكر، تشمل أعمالنا في هذا المجال تصميم وتركيب أنظمة رش آلي، شبكات إطفاء، أنظمة إن

ماية هدفنا ضمان الح. وطفايات الحريق، وفق معايير الدفاع المدني والاشتراطات العالمية

.الكاملة للأرواح والممتلكات في جميع أنواع المشاريع

Our scope covers the design and installation of sprinkler systems, fire suppression

networks, early warning systems, and fire extinguishers, in compliance with civil

defense and international standards. We ensure maximum protection for lives and

property across all types of projects.

Fireالحريقمكافحةأنظمة Fighting
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اتأعمال الديكور والتشطيب

كونهايكور،والدالتشطيباتبأعمالخاصًااهتمامًاللمقاولاتالكبُرىٰالقدسشركةتولي

:خدماتناوتشمل.والإبداعالجودةمستوىوتعكسللمشاريعالنهائيةالواجهة

 ودةالجعاليةموادباستخداموالخارجيةالداخليةالدهاناتأنواعجميعتنفيذ:الدهانات•

.الأمدطويلةومتانةأنيقًامظهرًاتحقق

 بماهوالباركيالرخام،البورسلان،السيراميك،مثلمتنوعةأرضياتتركيب:الأرضيات•

.المشروعطبيعةمعيتناسب

.الداخليةللإضاءةمبتكرةحلولمعوالجبسيةالمعلقةالأسقفتنفيذ:الأسقف•

راحةحققوتجماليةقيمةتضيفوإبداعيةعصريةديكوراتوتنفيذتصميم:الديكورات•

.المستخدمينورفاهية

تنفيذالدقةضمانمعوالتقنيات،الموادأحدثباستخدامالتشطيباتمراحلجميعفينلتزم

.المحددالوقتفيالمشاريعوتسليم

WWW.GJC.COM.SA
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At Al-Quds Al-Kubra Contracting, we place great emphasis on finishing and

decoration works, as they represent the final image of projects and reflect quality

and creativity. Our services include:

• Painting: Interior and exterior painting using premium materials for elegant and durable

finishes.

• Flooring: Installation of various types of flooring such as ceramic, porcelain, marble,

and parquet to suit project requirements.

• Ceilings: Execution of false and gypsum ceilings with innovative lighting solutions.

• Decorations: Modern and creative decorative works that add aesthetic value and

enhance user comfort.

We ensure the use of advanced materials and techniques at every stage, with precise

execution and on-time delivery of projects.

Finishing & Decoration Works



PROJECT NAME CLIENT SYSTEMS

Shops Fit out

DIXIE, Sheyaka, 
Manual , Bonne Sante 
café, alma café, 
Simply Café. Cheta, 
Alpha, Quatro

Turn Key shops Retails, 
Electrical only for some 
shops. 

AlHamra Compound. BIS
Civil, Finishing, 
HVAC &Cladding works.

PNU(Single Students 
Housing& APM stations)

Allied Builders Co. MEP

Dr. A. Almeshal Farm Almothmerah Co.
Curbstone, Roads, Interlock, 
Lighting Poles

Dr. A. Almeshal Palace Almothmerah Co.
Interlock, Roads, Lighting 
Poles

M.A. Alrogaib Rest area AMARCO
Civil, Finishing, Roads, Tennis 
yard, Lighting Poles

M.A. Alrogaib Farm AMARCO
Civil, Finishing, MEP, Roads., 
Lighting Poles, Fence

Prince Badr Alsoud Farm Prince Badr Alsoud 
Roads, Curbstone, Irrigation, 
Interlock, Lighting Poles

Princess Nora University 
for Women(PNU)

Advance Vision 
Co.(Bin Laden Group)

MEP SYSTEMS.

KAPSARC SK E&C MECHANICAL SYSTEMS.

WWW.GJC.COM.SA
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PROJECT NAME CLIENT SYSTEMS

TAHAKOM PROJECTS
IDEMEA( SAUDI 

MORPHO)
Surveying, layout drawing, 
civil& systems design.

TAHAKOM PROJECTS CSC ( HOLOOL Co.)
CCTV, RED Light Camera, 
Civil, Electrical, Fiber.

ARAR WATER STATION EHE
RO SYSTEM, DUCTILE, GI 
PIPING NETWORKS, SS 
PIPING NETWORKS.

National Guard Dhahran Bajat Contracting Co.
Lift station, water, and 
submersible pumps 
installation.

Hail University, IKK 
Qassim, main office

Abdullah Nasser Al-
Mousa Est

Fire fighting, and lift station 
pumps installation, Electrical, 
data network, Fire alarm, 
HVAC.

MOI C.F.P/ALHAIR AXAL Arabia Co Civil& Finishing works.

MOI Strategic /Qassim
Advance Vision 

Co.(Bin Laden Group
MEP SYSTEMS.

ALMOUSA TRAIDING 
BUILDING

ALMOUSA CO. FULL RENOVATION

AJDAN VILLAS EGCO
CONCRETE WORKS FOR 20 

VILLAS.

PROJECTS مشاريعنا
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اتواصل معن

WWW.gjc.com.sa

0500960944 - 0570863395

Info@gjc.com.sa

Qurtubah District, Riyadh, Saudi Arabia


